

## 《Redmi Note 12 系列》全球版：199欧元起 共有四款新机

Redmi Note 12 系列手机推出全球版，该系列新增了4G版本，其起价为199欧元。此系列手机为小米子品牌Redmi的主打产品之一。Redmi Note 12 系列手机的全球版包括了四个不同型号。

3月24日消息，小米近日举行了主题为“third time's a charm”的发布活动，为海外用户带来全新的Redmi Note 12系列。此次面向海外用户发布的Redmi Note 12系列共有四款新机，分别为Redmi Note 12（4G版本）、Redmi Note 12 5G、Redmi Note 12 Pro 以及Redmi Note 12 Pro+。

The advertisement graphic for the Redmi Note 12 Pro+ 5G features a central image of the phone in white and blue. Surrounding this are several key specifications and features:

- World's leading camera resolution 200MP**: Accompanied by an image of the camera module.
- Best ever camera system on a Redmi Note**: Accompanied by an image of a child playing a guitar.
- All-new, larger sensor 1/1.4"**: Accompanied by an image of the sensor.
- OIS** and **Xiaomi ProCut** are also listed as camera features.
- Live vivid Redmi Note 12 Pro+ 5G**: The central product name and model.
- Minutes to charge Days to drain**: Accompanied by an image of the phone being charged.
- 5000 mAh battery** and **120W HyperCharge**: Power and charging specifications.
- Xiaomi Surge P1** and **3000mm<sup>2</sup> VC system**: Cooling system details.
- Flow AMOLED 120Hz**: Display technology and refresh rate.
- MediaTek Dimensity 1080** and **Dolby VISION-ATMOS**: Processor and audio features.

## 售价方面：

Redmi Note 12 起售价为 199 欧元（当前约 1477 元人民币），

Redmi Note 12 5G 起售价为 299 欧元（当前约 2219 元人民币），

Redmi Note 12Pro 起售价为 399 欧元（当前约 2961 元人民币），

Redmi Note 12 Pro + 起售价为 499 欧元（当前约 3703 元人民币）。



配置方面，Redmi Note 12 搭载 6.67 英寸 FHD+ 分辨率的显示屏，支持 120Hz 刷新，内置骁龙 685 移动平台和 5000mAh 电池，后置 5000 万像素主摄。Redmi Note 12 5G 与前者配置基本保持一致，仅在处理器方面更换成了骁龙 4 Gen 1 移动平台。



Redmi Note 12 Pro + 搭载天玑 1080 处理器，内置 5000mAh 电池，支持 120W 快充；后置选用一枚 200MP 的主摄，支持 OIS 光学防抖。Redmi Note 12 Pro

在处理器以及电池容量方面与前者保持一致，后置主摄更换为索尼 IMX766 传感器，仅支持 67W 快充。

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/167962679613240.html>